
Německo zatím nedeportovalo ani jednoho
Syřana, na svém území si ponechává všechny
zločince a teroristy
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NĚMECKO: Skoro každý, kdo přišel do Německa na pozvání Merkelové zejména v letech 2015 – 16,
byl Syřan. Většinou bez dokladů, ale pokud dotyčný prohlásil, že je Syřan, automaticky se mu věřilo.
A také to znamenalo, že tento „Syřan“ nebude v žádném případě deportován a to ani v případě, že by
se dopustil násilného trestného činu nebo terorismu.

Od té doby už skutečně došlo k mnoha případům násilné kriminality, ale dokonce i terorismu, rukou
Syřanů, či spíše údajných Syřanů. Deportován však nebyl nikdo. A to přesto, že syrská vláda již
několikrát upozornila speciálně Německo, že mohou syrské občany poslat domů, neboť drtivá většina
území je bezpečná. Ani tato výzva ovšem nepomohla a Syřané patří i nadále reálně k
„nedotknutelným“.

V uplynulém roce nedošlo k jediné deportaci do Sýrie. A to navzdory skutečnosti, že zákaz deportací,
který platil od roku 2012, vypršel na začátku roku 2021. Původně tehdejší spolkový ministr vnitra
Horst Seehofer (CSU) oznámil, že tím, že se neprodlouží zákaz deportací do Sýrie, by mělo být
umožněno poslat tam potenciální teroristy a závažné zločince.

 

 

Ale očividně to nebylo využito, jak ukazuje odpověď federální vlády na žádost poslance AfD Stephana
Brandnera.

V souladu s tím se v Německu během loňského roku podařilo objevit každý měsíc 60 až 70 Syřanů,
kteří jsou oficiálně klasifikováni jako teroristická hrozba. Například v lednu 2021 bylo 65 syrských
hrozeb, v červnu 67 a v prosinci 69. Skutečnost, že jejich počet zůstal relativně konstantní, je také
způsobena tím, že podle federální vlády je deportace do Sýrie zodpovědností spolkových zemí, které
v roce 2021 žádnou deportaci neuskutečnily.

Již v polovině loňského roku se ukázalo, že vypršení deportační přestávky bylo neúčinné a v praxi
nevyužité. Do Sýrie nebyl deportován ani jeden zločinec či terorista.

Poslanec AfD má proto nyní o to menší pochopení pro to, že se nic nezměnilo. „Během roku 2021
bylo v Německu každý měsíc 60 až více než 70 syrských pachatelů, z toho 69 na konci roku, z nichž
všichni musí být vyhodnoceni jako tikající časovaná bomba,“ řekl Brandner.
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„Je nepřijatelné, že nedošlo k jediné deportaci do Sýrie, a že my v Německu proto musíme žít s
hrozbou možných útoků. Všechny zahraniční hrozby musí být okamžitě deportovány, i když pocházejí
ze Sýrie.“

Tolik tedy informace z Německa. Ovšem opět připomínám, že prokazatelně nejméně 2x za poslední
roky obohacoval některý německý host Merkelové i v ČR. Před 3 lety to byl Afričan, který si z
Německa odskočil znásilňovat na sever Čech a letos na Nový rok byly Afgháncem, zbloudilým z
Německa, napadeny v Karových Varech dvě ženy, jedna byla pobodána a druhá brutálně znásilněna.

Je tedy nasnadě, že vzhledem k blízkosti Germanistánu a neschopnosti Němců deportovat zločince,
se bude obohacování stále častěji týkat i naší země. Oba uvedené případy nebyly dozajista poslední…
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